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#SINDIKATI OSTAJU U ŠTRAJKU#

Nakon koalicijskog sastanka, a zatim i bilateralnog sastanka HDZ-HNS, predsjednik Sabora

Gordan Jandroković izvijestio je novinare o dogovoru s HNS-om i izrazio nadu da će se i

sindikati koji su u štrajku vratiti za pregovarački stol.

"Mi idemo pred Sabor sa rebalansom proračuna, proračunom, setom poreznih zakona,

minimalnom plaćom i zakonom o blagdanima. Oko toga postoji konsenzus i svi članovi koalicije

su se usuglasili da su prijedlozi dobri i da ih podržavaju", otkrio je nakon koalicijskog i sastanka

s HNS-om predsjednik Sabora Gordan Jandroković.

"Nakon zajedničkog sastanka razgovarali smo s predstavnicima HNS-a. Dogovorili smo da

idemo s tekstom proračuna kakav je Vlada predvidjela, a dogovorili smo se da se ubrza rad na

Uredbi o koeficijentima i da ona bude gotova do 30.lipnja.

Znači ono što je najavio predsjednik Vlade da želi za iduću godinu 2+2+2 i da se u brzo vrijeme

riješi pitanje uredbe o koeficijentima.

Kako bi stvorili jedan pozitivan pritisak na izradu uredbe odlučili smo kako u slučaju da ona ne

bude donesena do 30.6 da bi išli s dva posto gore za one resore koji su potplaćeni, a to su

policija i prosvjeta", istaknuo je Jandroković.

Kaže da će razgovarati sa sindikatima i vjeruje da je ponuda dobra. A kao dodatni osigurač

nude dva posto povećanje koeficijenta ako ne bude uredba gotova do kraja lipnja 2020.

Tvrdi da šest posto koji su sindikati tražili i dobijaju, a uredba će biti do 30.6. jer se poslu mora

pristupiti ozbiljno i odgovorno nakon što proteklih 30 godina nije nađen adekvatan sustav

plaćanja u državnom i javnom sektoru.

Predsjednik HNS-a Ivan Vrdoljak izjavio je u srijedu nakon sjednice stranačkog Predsjedništava

kako će ministri HNS-a sutra biti na sjednici Vlade, a zastupnici u Hrvatskom

saboru.Predsjednik HNS-a Ivan Vrdoljak izjavio je u srijedu kako je rješenje da će, osim rasta

osnovice od šest posto u sljedećoj godini (2+2+2), ako cjelokupno rješenje koeficijenata i

analiza plaća ne budu gotovi do 30. lipnja, od 30. lipnja sljedeće godine rasti koeficijenti u

prosvjeti dva posto.

Nismo inzistirali na tome da ta uredba treba biti donesena sutra prije proračuna, ali je to politički

dogovor koji će biti javno objavljen i predstavljen sindikatima jer će biti obnovljen dijalog,

istaknuo je Vrdoljak nakon sastanka s premijerom i predsjednikom HDZ-a Andrejem

Plenkovićem.

Osim rasta osnovice, imamo sada rast koefijenata od dva posto na pola godine, rekao je

Vrdoljak i dodao da će njegov prijedlog članovima Predsjedništva HNS-a biti da prihvate

premijerov prijedlog i da sutra dođu na sjednicu Vlade.

Vrdoljak smatra da će se taj prijedlog odnositi i na policajce.
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Podsjetio je i kako HNS dvije i pol godine vrlo jasno provodi reformu obrazovanja te da je

premijer nakon zadnjih razgovora ponudio i prihvatio rješenje s kojim misli da se može nastaviti

dijalog sa sindikatima, nastaviti s reformom i u konačnici sve ono što učenici, roditelji, profesori i

učitelji ne zaslužuju, a to je blokada rada.

Vrdoljak: Predsjednik sam HNS-a i koalicijski partner, a ne sindikalac

"To je poruka povjerenja i učiteljima i roditeljima. I dalje vjerujem u reformu obrazovanja i

veselim se svim koracima pred nama - ono što smo prije dvije i pol godine rekli da ćemo izvršiti

da će tako i biti", rekao je Vrdoljak uoči sjednice Predsjedništva HNS-a.

Na pitanje hoće li sindikati biti zadovoljni odgovorio je da je tu kao predsjednik HNS-a i

koalicijski partner i gleda s aspekta provedbe reforme i strategije obrazovanja i politike, a ne kao

član sindikata.

"Nisam sindikalac i koliko znam želja sindikata bila je rast plaća u koeficjentima 6,11 posto",

rekao je, dodajući da će konačni rezultat tijekom 2020. biti rast plaća od 8,12 posto, što znači da

za toliko u apsolutnom iznosu rastu plaće, korekcija koeficijenta se radi, a cjelokupna uredba

vodit će računa o ispravku nepravde.

Na pitanje je li to pobjeda HNS-a odgovorio je kako je to bio dogovor o proračunu.

"Bio je to dogovor oko proračuna, ne bih to tako procijenio. Ne treba se nitko osjećati ni

ucijenjen ni procijenjen", rekao je i dodao kako zajedno rade na reformi obrazovanja i drugome.

Na pitanje ako to nije pobjeda, je li bila predstava HNS-a, Vrdoljak je rekao kako ga čekaju zbog

sjednice Predsjedništva stranke.

Povećanje od dva posto apsolutno je neprihvatljivo, ostajemo u štrajku

Predsjednik Nezavisnoga sindikata zaposlenih u srednjim školama Hrvatske Branimir MIhalinec

izjavio je u srijedu kako je za njih apsolutno neprihvatljivo povećanje koeficijenata od dva posto

jer je njihov zahtjev 6,11 posto te da ostaju i dalje u štrajku.

"Ako se radi o nekakvom povećanju koeficijenta od dva posto - to je za nas apsolutno

neprihvatljivo jer naš je zahtjev 6,11 posto", izjavio je Mihalinec u Dnevniku HRT-a.

"Ne znam otkud pravo HNS-u da pregovara u naše ime", istaknuo je dodavši kako "HNS očito

pregovara u svoje ime" te da im je "dva posto dovoljno da ostanu u vladajućoj koaliciji".

Ali, poručio je, to nije dovoljno zaposlenima u sustavu srednjega školstva.

"Mi ostajemo u cirkularnom štrajku sve dotle dok ne uspostavimo razgovore s Vladom

Republike Hrvatske i dok Vlada ne predstavi svoje prijedloge o rješavanju problema", poručio je

Mihalinec.

(H/iPress)
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